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Sender herved uttalelse på vegne av Hjorteland Kraft AS. Selskapet en aktør i 
småkraft segmentet i Suldal kommune. 
 
Ved innføringen av elsertifikatordningen ble det lagt opp til vanskelige og 
ressurskrevende vurderinger, ved å benytte byggestart som kriterium ved 
vurderingen om anlegg over 1 mw kunne tiltre ordningen. 
I noen få grensetilfeller vil en slik modell kunne være vilkårlig og urimelig, 
det var tilfellet for Hjorteland Kraft AS. Fordi det her ble bygget to kraftverk 
i en stasjon i samme tidsrom nær skjæringspunktet 7. september 2009. Å fastlegge 
hvorvidt den ene eller andre maskinen hadde byggestart etter dette ble vanskelig. 
Kompleksiteten kom i dette tilfellet utbygger  ikketil gode og en viktig 
inntektsmulighet gikk tapt. Det faktum at elsertifikatene var en lovnad fra 
tidligere regjeringer hjalp ikke på. Einar Steensnæs sine håndtrykk og lovnader, 
når han var på besøk i Suldal kommune på tidlig 2000-tallet ble opplevd som 
dispositive utsagn. Denne lovnaden var en viktig faktor for vår 
investeringsbeslutning. Dermed er forslaget om å tillate anlegg under 10 mw 
bygget etter 1. januar 2004 en viktig og korrekt endring for å opprettholde 
forutberegnelighet og tillit, faktorer som er ekstremt viktige i en 
kapitalintensiv sektor med lang tidshorisont. 
 
Det anbefales at man benytter igangkjøring i stedet for byggestart som kriterium. 
Igangkjøring vil vær mer objektivt da dette vil kunne leses fra produksjonloggene 
fra nettselskapene. 
 
Ellers har vi ikke flere kommentare til utkastet. 
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